
Commissie Ruimte & Economie

Agendapunt 9 Beheer- en onderhoudsplan openbare verlichting

Fractie DUS Weert

Vraag
Nu de bomen weer volop in de bladeren staan zien we dat in Weert op diverse plaatsen de lichtarmaturen 
in de bladeren verdwijnen.
Is het mogelijk om nu een inventarisatie te maken van straten waar zich dit voordoet. Vervolgens kan dan 
een vervangingsschema worden opgesteld om zodoende in herfst en winter te zorgen voor een adequate 
verlichting?
Antwoord
Lichtmasten kunnen niet zomaar verplaatst worden. We gaan het ambtelijk apparaat ook niet belasten 
met de vraag om op dit punt een inventarisatie te maken. Gedurende het jaar wordt conform de reguliere  
snoeiprogramma’s op vaste momenten en op plekken waar bladeren voor de armaturen hangen, al 
gesnoeid. Als er ergens nieuwe verlichting moet worden geplaatst, wordt al rekening gehouden met 
bomen. De afstand tussen 2 masten en de hoogte bepaald mede de locatiekeuze en de 
lichtkwaliteit/lichtopbrengst naar de omgeving. Als er lagere masten zouden moeten worden geplaatst zal 
het aantal masten in Weert fors gaan toenemen.

Vraag
Kunt u aangeven wat de stijging van beheers-, en onderhoudskosten is?
Antwoord
Met verwijzing naar de beantwoording van vraag 1 zouden er dan meer masten moeten worden geplaatst 
als de masten lager moeten worden. Er zijn ook straten waarbij dan mogelijk aan beide zijden van de weg  
een mast zou moet worden geplaats. Dat zorgt zeker voor een stijging van onderhouds- en beheerkosten,  
maar ook van een stijging van het elektriciteitsverbruik.

Vraag
Waarom kiest u niet voor het scenario waarin u de ambities wel behaald? (zie pagina-3 van het 
raadsvoorstel). Er zijn wijken in Weert waar de termijn van 60 jaar voor de lichtmasten binnenkort wordt 
gehaald.
Antwoord
Dit betreft een kosten- baten afweging. Daarnaast gezien de relatie met “de routekaart energie” waar de 
gemeenteraad op een later moment over spreekt. De financiering dient in een integrale afweging gemaakt  
te worden.

Vraag
Uitval en storingen kosten geld. Wat zijn de kosten hiervan in 2017-2018-2019 geweest?
Antwoord
Als dit tot in detail moet worden uitgezocht is dit op deze korte termijn niet aan te geven. In hoofdlijn 
betreft het, zoals in het plan in paragraaf 5 is aangegeven, gemiddeld tussen de € 75.000 en 
€ 100.000 per jaar voor het gehele areaal.

Vraag
Wat betekent het in financiële zin om meer preventieve vervangingen te doen?
Antwoord
Zoals in het plan staat aangegeven o.a. op pagina 34, kost het leveren en plaatsen van een nieuwe 
standaard lichtmast € 850,- en het leveren en plaatsen van een nieuw standaard armatuur € 500,-. Dit 
betekent als er meer preventieve vervangingen moeten plaatsvinden dit gemiddeld € 1350,- voor een 
“standaard applicatie” kost. Het betreft geen “specials” of bijzondere configuraties.


